
Zestawienie opinii i wniosków Komisji Rady Miasta  

oraz stanowisk Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski do materiałów przedkładanych  

pod obrady XVII sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski. 
 
 

Ad 17 

Sprawy różne 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta  

i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi  

 

Członek Komisji – Krzysztof Grodzki zapytał na kiedy są planowane podwyżki dla 

pracowników podległych jednostek organizacyjnych Miasta Bielsk Podlaski. Dodał, że do tej 

pory dyrektorzy nie mają żadnych informacji, kiedy podwyżki będą mogły być naliczone. 

 

Stanowisko Burmistrza Miasta 

Burmistrz Miasta informuje, że środki na podwyżki wynagrodzeń pracowników 

samorządowych (administracji i obsługi) Miasta Bielsk Podlaski są zaplanowane w przyjętym 

na 2020 rok budżecie od 1 stycznia 2020 r. 

 

Członek Komisji – Piotr Ostaszewski zapytał kiedy zostanie ukończona budowa Bielskiego 

Domu Kultury. Czy wykonawca zadeklarował termin ukończenia inwestycji. 

 

Stanowisko Burmistrza Miasta 

Burmistrz Miasta informuje, że zgodnie z informacją otrzymaną od pani Dyrektor Bielskiego 

Domu Kultury, wykonawca robót zadeklarował zakończenie zadania inwestycyjnego do dnia  

21 maja 2020 r. 

 

Członek Komisji – Krzysztof Grygoruk zapytał na jakim etapie jest sprawa poruszona 

przez mieszkańców bloku przy ul. 3 Maja 8 w Bielsku Podlaskim dotycząca 

zagospodarowania miejsc od strony klatek wejściowych oraz szczytów obiektu. 

 

Stanowisko Burmistrza Miasta 

Burmistrz Miasta informuje, że budynek usytuowany przy ul. 3 Maja 8 stanowi własność 

Spółdzielni Mieszkaniowej w Bielsku Podlaskim ul. 11 Listopada 10 i w gestii spółdzielni,  

a nie Urzędu Miasta czy Przedsiębiorstwa Komunalnego pozostaje zagospodarowanie terenu 

przyległego do budynku tj. parkingi, place zabaw, tereny zielone, itp.. 

Działka oznaczona nr geodezyjnym 1630/10 stanowiąca własność Miasta Bielsk Podlaski jest 

zbędna na cele miejskie i może być zagospodarowana na potrzeby mieszkańców budynku 

położonego przy ul. 3 Maja 8 po uprzednim jej nabyciu lub wydzierżawieniu na rzecz 

Spółdzielni Mieszkaniowej, o czym zainteresowani mieszkańcy i spółdzielnia zostali pisemnie 

poinformowani. 

 

 

Komisja do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju 

Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 

 

Członek Komisji Krzysztof Grodzki zwrócił się z prośbą o: 

 

1. wystosowanie pisma do Podlaskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Białymstoku  

z pytaniem o możliwość postawienia przystanku autobusowego (po obu stronach drogi) na 

wysokości nowopowstałych domów jednorodzinnych przy ul. Mickiewicza - między 

magazynem „Arhelanu”, a cmentarzem 
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Stanowisko Burmistrza Miasta 
Burmistrz Miasta informuje, że niniejsza prośba została przekazana do Podlaskiego Zarządu 

Dróg Wojewódzkich. 

2. wystosowanie pisma do właściciela działki przyległej do bloku mieszkalnego przy  

     ul. Wysockiego 41 (od strony ul. Wyszyńskiego) o uprzątnięcie terenu działki. 

 

Stanowisko Burmistrza Miasta 

Burmistrz Miasta informuje, że w związku z wyżej wymienionym pytaniem zostanie 

wystosowane pismo do właściciela działki. 

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zwrócił się z pytaniem czy Urząd Miasta otrzymał 

odpowiedź od wykonawcy w sprawie złożonej interpelacji z dnia 27 listopada 2019 r.  

w sprawie sprawdzenia stanu technicznego urządzeń na placu zabaw oraz siłowni „pod 

chmurką” przy II Liceum Ogólnokształcącym? 

 

Stanowisko Burmistrza Miasta 

Burmistrz Miasta informuje, że Urząd Miasta Bielsk Podlaski wystąpił z pismem do 

wykonawcy robót, wzywając do usunięcia usterek, stwierdzonych na ww. obiekcie przez 

przedstawicieli inwestora. 

W odpowiedzi mailowej wykonawca zwrócił się z prośbą o przesłanie zdjęć obrazujących 

usterki występujące na obiekcie, w celu odpowiedniego przygotowania się do przyjazdu  

i sprawnego usunięcia powstałych nieprawidłowości. 

W związku z powyższym, pocztą elektroniczną wysłano odpowiednią dokumentację 

zdjęciową, pokazującą szczegółowy zakres usterek na wykonanym obiekcie. 

W odpowiedzi mailowej Urząd Miasta otrzymał zapewnienie, że w dniu 27 stycznia 2020 

roku planowany jest przyjazd pracowników firmy wykonawczej, aby przystąpić do usuwania 

usterek.    

 

 

 
BURMISTRZ MIASTA 

 

 /-/ Jarosław Borowski 


